

India STM & CGO MPM 10/31/23

India STM MPM

1. Praise God that all of our team members arrived safely and made the connection flights smoothly.
2. Pray for all the church leaders' trainings for the next 3 days. Pray for Wendy as she will do Sunday School teachers' training and Pastor Susanna as she does leaders' training.
3. Pray for Uncle Allen as he teaches trumpet lessons to the church worship team and to the young people.
4. Pray for travel mercies on Friday going from Siliguri back to Kolkata.
5. Pray as our team ministers in Kolkata with Family of God church, Living Hope, New Light Ministries, Gosaba Island then Bangladesh.
6. Pray for our team's recovery from the long travel, health and strength as we need to go from city to city, doing various ministries as the week goes on. Pray also for wisdom and sensitivity to follow the Holy Spirit's leading.

Pray for CGO in Egypt

1. We are still praying to give more food bags (500 bags/month)
2. The Egyptian government took a decision not to accept any more refugee kids in public schools, so we are praying for a solution
3. Pray for the negotiations for the new place for the clinics
4. Praying for God's provision to buy 100 blankets and 50 mattresses for the refugee families.

印度短宣代禱

1. 感謝神，我們所有的團隊成員都安全抵達並順利轉機。
2. 為未來三天所有教會領袖的訓練禱告。為黃芝慧姊妹 (Wendy) 祈禱，因為她將進行主日學教師培訓，並為陳善美傳道祈禱，因為她將進行領袖培訓。
3. 為陳俊雄弟兄 (雄叔) 向教會敬拜團隊和年輕人教授小號課程禱告。
4. 求神恩待週五從 西里古里(Siliguri) 返回 加爾各答(Kolkata) 的旅程。
5. 為我們對以下的事工及機構的牧養祈禱：
 - a) 加爾各答 (Kolkata)

- Family of God church
- Living Hope
- New Light Ministries

b) 戈薩巴島 (Gosaba Island)

c) 孟加拉 (Bangladesh)

6. 為我們的團隊從長途旅行中恢復、健康和體力禱告，因為我們需要從一個城市到另一個城市，隨著時間的推移進行各種事工。也祈求賜予智慧和敏感度來跟隨聖靈的帶領。

為埃及的 **CGO** 禱告

1. 我們仍在祈禱能提供更多的食物袋(每月500個)
2. 埃及政府決定公立學校不再接收更多難民兒童，因此我們祈禱找到解決方案
3. 為診所新址的磋商禱告
4. 求神供應為難民家庭購買100條毯子和50個床墊。